
 

 
 

 
 
 

 
Innkomne forslag 
 
Fra Hovedstyret: 

 

1) 

I tråd med årsmøtets vedtak fra 26.mars 2019 har klubbens Arbeidsutvalg jobbet 

frem en prosjektskisse for fremtidens Sportsplassen. Prosjektets grunnpilarer er 

bedre utnyttelse av arealet og ivaretagelse av Sportsplassens formål som 

hjemmearena for BSK og helårsanlegg for organisert og uorganisert lek og idrett. 

Det videre arbeidet fordrer avklaring av grunneierforholdet med Oslo kommune 

og en fremtidig eierstruktur som ivaretar klubbens langsiktige mål og 

investeringer. HS må gå i dialog med de øvrige aksjonærer i Sportsplassen og 

Bekkelagshuset for å avstemme deres interesser i anlegget og hvordan det kan 

ivaretas i det videre. 

 

2)  

Årsmøtet gir HS fullmakt til å oppdatere loven i samsvar med fremtidige endringer 

gjort av Norges Idrettsforbund. 

 

3) 

Årsmøtet gir HS fullmakt til utnevne representanter til møter, ting, komiteer og 

utvalg under Norges Idrettsforbund. 

 
 

 
 


